

VISION AND MISSION

抱負及使命

College of Professional and Continuing Education (CPCE)

VISION

To be a leading self-financing tertiary education institution in Hong Kong.

MISSION

- To offer, through HKCC and SPEED, quality higher education opportunities for senior secondary school leavers, sub-degree graduates and mature students that provide a solid foundation for further studies, career development and lifelong learning.
- To support the CPCE community so that all members are offered the opportunity to develop and excel.

Hong Kong Community College (HKCC)

VISION

To be a leading self-financing community college in Hong Kong.

MISSION

- To offer quality sub-degree programmes that meet the changing needs of our community and prepare graduates for pursuing further study or career development.
- To provide all-round development opportunities to nurture creativity, active learning, critical thinking, self-confidence, a positive attitude and a sense of responsibility.

School of Professional Education and Executive Development (SPEED)

VISION

To be a leading self-financing tertiary education institution in Hong Kong, offering professionally-oriented programmes.

MISSION

- To provide quality articulation degree programmes relevant to a range of career and professional aspirations.
- To offer quality, flexible educational opportunities for lifelong learning.

專業及持續教育學院

抱負

成為香港具領先地位的自資高等教育學院。

使命

- 透過轄下的香港專上學院及專業進修學院，為高中生及副學位畢業生，以及有意進修的人士，提供優質的高等教育，協助他們在未來升學、事業發展及持續進修方面建立穩固的基礎。
- 營造優良的學院環境，讓員生尋求發展，追求卓越。

香港專上學院

抱負

成為香港具領先地位的自資社區學院。

使命

- 開辦優質的副學位課程，以迎合社會不斷轉變的需求，並為繼續升學或就業的畢業生，建立鞏固的基礎。
- 提供全人發展機會，培養學生的創意、主動學習精神、慎思明辨能力、自信、積極態度，以及責任感。

專業進修學院

抱負

開辦專業的課程，成為香港具領先地位的自資高等教育學院。

使命

- 專注發展優質的學士學位銜接課程，以配合個人的多元事業及專業發展。
- 提供優質、靈活的進修選擇，鼓勵終身學習。